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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí konaného  

dne 2. 6. 2021 od 18.00 hodin na OÚ Cerekvice nad Bystřicí. 
 
Přítomni: p. Milan Tobolka, p. Milada Ulrichová, p. Bergmannová Marcela, 

p. Radovan Málek, p. Michal Trousil, p. Helena Vitvarová příchod 
18:30 hodin, p. Miroslav Tobolka 
 

Nepřítomni: p. Zdeněk Elfmark, Miroslav Baláš - omluveni 
 
Hosté: sl. Andrea Oubramová, Jarmila Gregorová, Jaromíra Oubramová, 

Viktor Macháček 
 
Zapisovatel: p. Milada Ulrichová 

 
Ověřovatelé zápisu: p. Radovan Málek, p. Marcela Bergmannová 
   
Program: 1. Personální změna v Zastupitelstvu obce Cerekvice nad Bystřicí 
   2. Kontrola plnění usnesení z minulého ZO 
   3. Rozpočtové opatření 
   4. Různé 

5. Usnesení 
 
Seznámení ZO s navrženým programem. Starosta navrhuje řídit se při jednání navrženým 
programem. Pro program 5 hlasů, proti 0 hlasy, zdržel se 0 hlasů.  
Starosta navrhuje výše uvedené ověřovatele. Pro návrh 5 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 
hlasů. ZO schvaluje navržený program a ověřovatele zápisu. 

 
1. Personální změna v Zastupitelstvu obce Cerekvice nad Bystřicí 

 
Zastupitelka obce a zároveň předsedkyně Finančního výboru slečna Andrea 
Oubramová podala dne 1. 6. 2021 rezignaci na funkci zastupitelky obce a tím 
dochází i k ukončení funkce předsedkyně Finančního výboru zastupitelstva obce 
Cerekvice nad Bystřicí z důvodu přestěhování a změny trvalého pobytu mimo obec 
Cerekvice nad Bystřicí podle zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 
obcí a o změně některých zákonů - Ztráta volitelnosti v důsledku ztráty trvalého 
pobytu na území obce podle § 55 odst. 3 písm. b).  
Dle výsledku komunálních voleb z října 2018 byl prvním náhradníkem na funkci 
zastupitele obce Cerekvice nad Bystřicí za Sdružení nezávislých kandidátů 
Cerekvice nad Bystřicí a Třebovětice pan Martin Garaj, který podal dne 31. 5. 
2021 rezignaci na náhradníka z této kandidátní listiny. 
Druhým náhradníkem na funkci zastupitele obce Cerekvice nad Bystřicí za 
Sdružení nezávislých kandidátů Cerekvice nad Bystřicí a Třebovětice je pan 
Miroslav Tobolka. Panu Miroslavu Tobolkovi bylo předáno osvědčení o zvolení 
členem zastupitelstva obce podle § 53 zákona č.491/2001 Sb., o volbách do 
zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 
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Složení slibu členů zastupitelstva obce (§69, odst. 1), zákona o obcích.  
 

Pan Milan Tobolka seznámil zvoleného člena ZO pana Miroslava Tobolku se 
zněním slibu člena zastupitelstva obce a vyzval ho, aby přistoupil ke splnění této 
podmínky, to je vyslovení a podpisu slibu člena zastupitelstva obce. Pan Miroslav 
Tobolka slib složil zákonem stanoveným způsobem. Zastupitelstvo obce bere 
složení slibu na vědomí. 

 
Starosta obce podává návrh usnesení: Na funkci předsedkyně Finančního výboru 
navrhuje paní Miladu Ulrichovou a na funkci předsedy Výboru pro školu, sport a 
práci s mládeží pana Miroslava Tobolku. 

 
Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
 

2. Kontrola plnění usnesení z minulého ZO 
 

a) Dotace: 
Dotace na „Revitalizaci obecního rybníka v Cerekvici nad Bystřicí“ – MZe ČR - 
podprogram 129 393 „Podpora opatření na rybnících a malých vodních nádržích 
ve vlastnictví obcí“ – ve smyslu usnesení ZO číslo 39/2021 byl zpracovatel 
projektové dokumentace, společnost Axiom Pardubice, požádán o nabídku na 
přepracování a doplnění projektové dokumentace ve smyslu vyjádření MZe ČR a 
vodoprávního úřadu MěÚ Hořice. 22. 5. 2021 byla předložena nabídka společnosti 
Axiom na požadované práce ve výši 45 000,- Kč plus laboratorní rozbory a 
geodetická zaměření. Starosta navrhuje rozšířit stávající smlouvu se společností 
Axiom o práce dle předložené nabídky. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 
hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 

  
b) Studie zástavby „Za Pekárnou“ – návrh vzešel z rozpravy - termín veřejného 

jednání proběhne 25. 6. 2021 v Základní škole – zámku od 18:00 hodin. Starosta 
obce bude informovat občany a zájemce o tyto pozemky. Starosta zveřejní 
informace a termín nejpozději v pondělí 7. 6. 2021. Dotazy a podměty od 
veřejnosti mohou občané podat písemně (i na email obce) nebo osobně v úředních 
hodinách do pondělí 21. 6. 2021. Připomínky budou předány před projednáním 
zpracovateli studie. Připomínky bude možné podávat i na samotném jednání 
s projektantem. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
 

c) Výběrové řízení na projekt „Rekonstrukce sociálního zařízení v MŠ Cerekvice nad 
Bystřicí“ – poptávka byla opětovně rozeslána emailem 6 dodavatelům. Do 
dnešního dne byly doručeny 4 nabídky, a to od IPP – Ing. Petr Pelouch – cena 
485.709,52 Kč bez DPH (585.271,39 Kč s DPH), Jan Kulhánek – cena 457.766,- 
Kč bez DPH (550.581,- Kč s DPH), Viktor Šantrůček – cena 671.854,- Kč s DPH 
(není plátce DPH) a Petr Gottstein – cena 515.880,80 Kč bez DPH (621.074,38 
s DPH). Starosta navrhuje uzavřít smlouvu o dílo s uchazečem, který předložil 
nejvýhodnější nabídku, a to s panem Janem Kulhánkem za cenu 457.766,- Kč bez 
DPH. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 
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d) Kanalizace Třebovětice: 

Společnost ČEPRO, a.s. zaslala vyjádření k našemu dotazu ve věci kapacity 
BČOV (biologická čistírna odpadních vod) ČEPRO Cerekvice nad Bystřicí. Dle 
tohoto vyjádření je kapacitně počítáno s připojením nových nemovitostí na 
kanalizaci pouze v rozvojových plochách v místní části Cerekvice nad Bystřicí, 
čímž dojde k naplnění kapacity BČOV.  S napojením místní části Třebovětice se 
nepočítalo a stávající kapacita BČOV je naplněna. Pokud by se měla připojovat i 
místní část Třebovětice, bylo by nutné provést „zkapacitnění“ stávající BČOV.  
ZO bere na vědomí. 
Starosta rozeslal novou poptávku 8 společnostem (Stavoka Kosice, RECPROJEKT 
HK, Aquacontact Jaroměř, IKKO HK, Aqua Procon Brno, Aquion Praha, Provod 
Ústí nad Labem a Vodohospodářský rozvoj a výstavba Praha) na zpracování tech-
nicko - ekonomické studie nové splaškové kanalizace a nové biologické čistírny 
odpadních vod ve dvou variantách a to: 
1) Varianta s kapacitou nové BČOV pouze pro místní část Třebovětice 
2) Varianta s kapacitou pro Třebovětice i Cerekvice nad Bystřicí - posouzení, zda 
by bylo možné odpojení obce Cerekvice nad Bystřicí od BČOV společnosti 
ČEPRO, a.s. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy. 

     
e) Starosta seznámil zastupitele obce s účetní závěrkou příspěvkové organizace 

Základní škola a mateřská škola Cerekvice nad Bystřicí za rok 2020. Starosta 
navrhuje schválit účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola a mateřská 
škola Cerekvice nad Bystřicí za rok 2020.  Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel 
se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy. 
 

f) Bistro „Na Hrádku“– starosta zveřejnil záměr pronajmout bistro „Na Hrádku“ na 
úřední desce obce. ZO bere na vědomí 
Rozprava: bez rozpravy 
 

g) Kauza Energie Pro x ZŠ Cerekvice nad Bystřicí – Energie Pro podala odvolání ke 
Krajskému soudu. ZO bere na vědomí. 
 

h) Směna pozemku – pan starosta jednal o směně pozemku číslo parcelní 255/1 v k.ú. 
a obci Cerekvici nad Bystřicí s majitelem panem Jarošem. Jednání s majitelem 
pozemku bude nadále pokračovat. ZO bere na vědomí. 
 

3. Rozpočtové opatření 
 
Starosta předkládá rozpočtové opatření č. 6/2021 ke dni 31. 5. 2021 ve výši 
49.000,- Kč jak na straně příjmů, tak na straně výdajů, které schválil ve smyslu 
udělené pravomoci. Rozpočtové opatření je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
Celkový rozpočet na rok 2021 je ve výši 14 338 800,- Kč.  ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy. 
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4. Různé  
 

a) Informace z jednání výborů a Školské rady – předneseny informace z jednání 
Finančního výboru, Kulturního výboru a Výboru pro školu, sport a práci s mládeží. 
Zápisy všech výborů jsou součástí Zápisu ze zasedání zastupitelstva.  
 

b) Bezúplatný převod pozemku státu do majetku obce Cerekvice nad Bystřicí, 
parcelní číslo 20/2 u pomníku padlých z I. světové války v k.ú. Třebovětice a obci 
Cerekvice nad Bystřicí a zřízení věcného práva po dobu 10 let od převodu 
pozemku. Starosta obce navrhuje schválit uzavření předložené smlouvy 
č.UZSVM/HJC/1265/2021-HJCM. 
Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 

 
c) Koupaliště (vodní nádrž) v Cerekvici nad Bystřicí – revitalizace. Paní 

Bergmannová vznesla otázku budoucí vize s tímto majetkem obce. Pan starosta 
uvedl, že krátkodobá vize je alespoň udržet stávající stav vodní nádrže. Paní 
Bergmannová navrhuje přírodní variantu vodní nádrže a přetvořit tuto vodní nádrž 
v přírodní koupaliště v obci. Pan starosta pověřil paní Bergmannovou o zjištění 
dalších informací a podkladů k možným realizacím. 

 
d) Kulturní akce – detailně probrány při informování Kulturního výboru. Starosta 

navrhuje usnesení: Z důvodu významné kulturní akce konané na Pražském hradě 
zastoupí obec na 28. Valné hromadě Vodohospodářské a obchodní společnosti 
Jičín konané dne 10. 6. 2021 místostarosta pan Zdeněk Elfmark. Tímto se mění 
usnesení ze dne 17. 2. 2021 č. 28/2021. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 
hlasů. Návrh byl přijat. 

 
Diskuse:  
Paní Jarmila Gregorová vznesla požadavek řešení nepřehlednosti křižovatky 
v Čenicích. Nepřehlednost této křižovatky je z několika směrů. Tímto žádá pana 
starostu o řešení této situace. Pan starosta uvedl, že na podnět jiného občana obce 
je již tato situace v jednání od loňského roku. U společnosti INKA DZ Předměřice 
nad Labem je objednán projekt řešení této situace.  

 
5. Usnesení 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje pod číslem usnesení: 

 
č.50/2021 Na funkci předsedkyně Finančního výboru paní Miladu Ulrichovou a na 

funkci předsedy Výboru pro školu, sport a práci s mládeží pana Miroslava 
Tobolku. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl 
přijat. 

 
č.51/2021 Rozšířit stávající smlouvu se společností Axiom o práce dle předložené 

nabídky. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl 
přijat. Návrh byl přijat. 
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č.52/2021 Termín veřejného jednání, které proběhne 25. 6. 2021 v Základní škole – 
zámku od 18:00 hodin. Starosta obce bude informovat občany a zájemce o 
tyto pozemky. Starosta zveřejní informace a termín nejpozději v pondělí 
7. 6. 2021. Dotazy a podměty od veřejnosti mohou občané podat písemně 
(i na email obce) nebo osobně v úředních hodinách do pondělí 21. 6. 
2021. Připomínky budou předány před projednáním zpracovateli studie. 
Připomínky bude možné podávat i na samotném jednání s projektantem. 
Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 

 
č.53/2021 Uzavřít smlouvu o dílo na projekt „Rekonstrukce sociálního zařízení v 

MŠ Cerekvice nad Bystřicí“ s uchazečem, který předložil nejvýhodnější 
nabídku, a to s panem Janem Kulhánkem za cenu 457 766,- Kč bez DPH. 
Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 

 
č.54/2021 Účetní závěrku příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola 

Cerekvice nad Bystřicí za rok 2020. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, 
zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat.  

 
č.55/2021 Uzavření předložené smlouvy č. UZSVM/HJC/1265/2021-HJCM o 

bezúplatném převodu pozemku státu do majetku obce Cerekvice nad 
Bystřicí, parcelní číslo 20/2, u pomníku padlých z I. světové války v k.ú. 
Třebovětice a obci Cerekvice nad Bystřicí a zřízení věcného práva po 
dobu 10 let od převodu pozemku. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel 
se 0 hlasů. Návrh byl přijat 

  
č.56/2021 Z důvodu významné kulturní akce konané na Pražském hradě zastoupí 

obec na 28.Valné hromadě Vodohospodářské a obchodní společnosti Jičín 
konané dne    10. 6. 2021 místostarosta pan Zdeněk Elfmark. Tímto se 
mění usnesení ze dne    17. 2. 2021 č. 28/2021. Pro návrh 7 hlasů, proti 0 
hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 

          
Zapsáno, přečteno a podepsáno 2. 6. 2021 v 21.30 hodin. 
 
Příští řádné zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 23. června 2021 od 18.00 
hodin na obecním úřadu v Cerekvici nad Bystřicí 53. 
 
Předpokládaný program dalšího ZO:  
 
1. Kontrola usnesení 
2. Rozpočtové opatření 
3. Různé 
4. Usnesení 
 
Zapsala: p. Milada Ulrichová      
 
Ověřili:  p. Marcela Bergmannová, p. Radovan Málek 


